
ucHwAtA NR XUN1?1/2018
RADY MIASTA WI-OCTAWEK

z dnia 14wneSnia 2018 r.

w sprawie rozpataenia petycji mieszkaric6w ulicy Plan$ | we Woclawku

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samoz4dzie gminnym (Dz.

U.22018 r. p02.994, poz.'1000, poz. 1349 ipoz.1432l, wzwiqzku zart.9 ust.2 ustawyzdnia 11 lipca

2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870)

uchwala sig, co nastgpuje:

$ 1. Uznai petycjg mieszkaricdw ulicy Planty lwe Woclawku w sprawie pzebudowy chodnika pzy
ul. Planty | - prawej strony w kierunku ul. Wiejskiej we Woclawku za zasadn4

$ 2. Spos6b rozpatzenia petycji zawarty jest w uzasadnieniu do uchwaly.

$ 3. Zobowiqza6 Pzewodniczqcego Rady Miasta do udzielenia odpowiedzi wnoszqcemu pe$cjq

i pzekazania tre6ci uchwaly wraz z uzasadnieniem.

$ 4. 1, Uchwala wchodzi w 2ycie z dniem podjqcia.

2. Uchwala podlega podaniu do publicznej wiadomoSci popzez ogloszenie w Biuletynie Informacii

Publicznej Uzgdu Miasta Woclawek
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UZASADNIENIE

W dniu 10 maja 2018 r. mieszkahcy ulicy Planty lwe Wloclawku zlo2yli do Rady Miasta

Wloclawek petycjq, kt6ra skierowana zostala do Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

celem jej rozpatzenia oraz wypracowania stanowiska pod obrady Rady Miasta pzy pi5mie z dnia 25

czerwca br. znak BRM.152.3.2018 pzez Pzewodniczqcego Rady Miasta.

Petycja dotyczy pzebudowy chodnika pzy ul. Planty | - prawej strony w kierunku ul. Wiejskiej

we Wloclawku,

Zdaniem mieszkaricow obecny chodnik wykonany jest z plytek chodnikowych, kt6re sq

polluczone, wylamane, nier6wne. Nie mo2na po nich bezpiecznie chodzi6, zaS z w6zkiem i dzieckiem

s4 trudnoSci w poruszaniu sig tym podziurawionym chodnikiem, natomiast po drugiej shonie ul. Planty,

wzdlu2 ogrod6w dzialkowych, chodnika nie ma wcale.

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zapoznala sig r6wnie2 ze stanowiskiem

Prezydenta Miasta Woclawek w pzedmiocie omawianego zagadnienia, zawartym w korespondencji z

dnia 04 czerwca 2018 r. 2017r. znak LRN1.7011.20.2.2018

Ze wskazanej odpowiedzi wynika, 2e ze wzglgdu na ograniczony zas6b Srodk6w fnansowych

nie ma mo2liwo6ci umieszczenia powyZszego zadania w planie bud2etu na rok 2018 w. ramach

zaplanowanych zadai inwestycyjnych.

Niemniej jednak Prezydent Miasta poinformowal,2e podejmie starania o umieszczenie

pzebudowy chodnika w ciqgu ul. Planty I do realizacji w roku 2019 w ramach zadania inwestycyjnego

"Budowa 
chodnik6lit/ bqd2 w projekcie remont6w bie2qpych.

Po dokonaniu analizy zgromadzonego materialu majqc na wzglqdzie interes spoleczny

mieszkaric6w ul. Planty lwe Wloclawku, Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska uznala

petycjg za zasadnq i wnioskuje do Prezydenta Miasta o wyremontowanie chodnika na wskazanym

odcinku.

Majqc na wzglgdzie pzytoczone stanowisko,

w proponowanym bzmieniu.

proszg Wysokq Radg o podjgcie uchwaly
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